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Redegjørelse til representanten Torgeir Trældal i spørretimen 16.1 1.11 - Ny 
vurdering av behovet for administrativ tollreduksjon for import av ferske lam 
som råvare for pinnekjett 

Jeg vil vise til min redegjørelse i ordinær spørretime 16.11.11 i Stortinget til Stortings- 
representant Torgeir Trældals spørsmål om behovet for tollreduksjon på lam for at det 
skal være tilstrekkelig med pinnekjøtt før jul. 

Som jeg understreket i mitt svar i spørretimen er det fagmyndighet Statens landbruks- 
forvaltning (SLF) som er ansvarlig for løpende å vurdere behovet for administrative 
tollnedsettelser knyttet til eventuell mangel på norske varer i markedet. Mitt svar var 
basert på vedtak om dette i brev av 11.11.11 fra SLF. 

Jeg er nå blitt kjent med at SLF har mottatt ny informasjon i brev av 17.11.11 fra 
markedsregulator Nortura i denne saken. Nortura har vurdert at de tiltakene som er 
satt i verk for å øke leveransene av norske lam til pinnekjøttproduksjon før jul, ikke har 
vært tilstrekkelige for å gi markedsdekning. Dette med bakgrunn i at innmeldingene av 
lam til slakt i uke 47 er lave, og Nortura har på dette grunnlag i sitt brev av 17.11.11 til 
SLF anmodet om administrativ tollnedsettelse på lam. 

SLF har på denne bakgrunn 17.11.11 vedtatt administrativ tollnedsettelse på lam. Tollen 
på ferskt lammekjøtt settes ned til kr 21,50 per kg fra 18. november til 4. desember. SLF 
viser til at tollnedsettelsen vil gjøre det mulig å t i k e  det norske markedet ferskt lam 
slik at en får tilstrekkelig råvare til å dekke produksjonen av pinnekjøtt. 

Når jeg så kort tid etter min redegjørelse i spørretimen 16.11.11 i Stortinget, har fått ny 

Postadresse: Postboks 8007 Dep, 0030 Oslo 
Kontoradresse: Akersgt 59 Telefon: 22 24 91 01 Telefaks: 22 24 95 95 

Org. nr.: 972 417 874 



informasjon som gir et annet resultat enn det jeg var kjent med da jeg avga mitt svar, 
finner jeg det korrekt å oversende Stortinget overnevnte informasjon. 

Med hilsen 

JLz23n*c 
Lars Peder Brekk 


